
Velkomment til 
Rådgivende Utvalg

Velkommen til møte i 
Faglig rådgivende utvalg 

28. oktober

Foto: Petr Pavlicek



Dagsorden

Kl. 16:30 
Kl. 17:15 
Kl. 17:30 
Kl. 17:45 
Kl. 18:00 
Kl. 18:15
 
Kl. 18:45 

Servering av mat
Velkommen og introduksjon
Innlegg fra Visit Lyngenfjord
Innlegg fra Nordreisa kommune
Innlegg fra Amazing Troms
Oppsummering tiltak fra 2024 +
innspill og diskusjon for 2025.
Eventuelt



Rådgivende utvalg
Bakgrunnen for møtet fremgår av nasjonalparkstyrets
vedtekter
«Styret skal oppnevne et faglig rådgivende utvalg. Utvalget skal
bestå av representanter for de ulike interessene i området, som
bl.a. grunneiere, andre særlig berørte offentlige organer som for
eksempel fjellstyrer, næringsliv, frivillige  organisasjoner, bl.a.
natur- og miljøorganisasjoner og lignende. Nasjonalparkstyret
bør ha minst et årlig dialogmøte med faglig rådgivende utvalg.»

Nasjonalparkfrovalterens rolle i forhold til rådgivende utvalg 
Forvalteren skal bidra til at det legges til rette for et godt
samarbeid mellom styret og de ulike aktørene i området, for
eksempel offentlige organer, grunneiere, næringsliv, frivillige
organisasjoner, bl.a. natur- og miljøorganisasjoner og samiske
interesser i områder der det er relevant. Dette iverksettes
gjennom etablering av et rådgivende utvalg der berørte
interesser er representert. Forvalteren må sørge for at det
etableres rutiner med minst ett årlig dialogmøte med styret.
Forvalteren er sekretær for utvalget.



Desember - Januar: Tiltaksplan - vedtas
des/jan og endres ved behov.
Februar: Styret tildeles midler basert på
søknad/behov

Tiltak i verneområder (tilrettelegging,
informasjon, bevaringstiltak/skjøtsel. (Kr
300-600`/år)
Drift av infrastruktur - vedlikehold og drift
(Kr 50 000,-)
Utredninger, kartlegginger
Drift av styre

Februar-mars: Årsrapport og tiltaksrapport



5 styremøter hittil i år, et siste planlagt i
Kautokeino i desember. Forvaltningsplanen ligger

til endelig godkjenning hos Miljødirektoratet.
Opplæring av nytt styre i Tromsø, hvert 4 år. 

Studietur til Svanhovd og Øvre Pasvik NP



Utstillingsåpning på Halti i februar!
Fantastiske Reisa



Ferdigstilling av prosjektet om
tillretteleggingstiltak ved Sarafossen. 

Nordreisa kommune vurderer veien videre

Stedsnavn prosjekt i sammarbeid med Nord-
Troms turlag - Stolper med vippeskilt er satt ut

langs Historisk vandrerute Reisadalen i sommer



Tilsagn til Interreg Aurora prosjekt
Oppstart i mars 2024 - Ferdig desember 2026
Reisa NP, Pasvik NR og Halti besøkssenter
er norske partnere i et prosjekt 
Samarbeid med Metsähallitus fra Finland og
Länsstyrelsen i Norrbotn fra Sverige

Prosjekt om tilpasninger til klimaendringer i arktiske verneområder

CLAP-prosjektet bidrar primært til følgende av FNs bærekraftsmål:



6 arbeidspakker
Øke kunnskapen om hvordan
verneområdene påvirkes av
klimaendringene basert på ulike
scenarioer.
Vi tar i bruk eksisterende modeller for
å tilpasse forvaltning og informasjon
basert på scenarioer.
Opplæring i National Park Service US
sin «Planning for a changing climate”.
Steg for steg modell.
Inkludere klimatilpasninger i
forvaltningsplaner.
Se på klimasmarte løsninger
Sikkerhet ved flom, feks Sieimma



Vertskap for møte i EUROPARC Federation sitt
nettverk for grensessamarbeid. Nordreisa og
Kilpisjavri 2-5. september. 50 deltakere og 11

nasjonaliteter

Tema: Klimatilpasning i verneområder



Forvaltersamling med forvaltere fra
Troms og Finnmark i Reisa og

Kvænangen

Fast formidlingsopplegg med 10.klasse i
RNP i samarbeid med Halti NPS Nord-Troms

turlag og Statskog



Besøk fra Øvre Dividalen
nasjonalparkstyre

Deltakelse på kulturminnedagen



TILTAK: Informasjonstiltak: Oppdatering av informasjon i tråd med merkevaren. 
Nye tavler og plakater. Noe i samarbeid med Statskog.



Drift, tilsyn og vedlikehold. Renovasjon,
ved/brensel, rydding, tilsyn, mv. Samarbeid
med Fjelltjenesten.



TILTAK: Skjøtselstiltak for bevaring av nærskog: 
Tilkjøring av sekkeved og stranger til mye bruke rasteplasser og hytter



Bevare myrområder
70 m med klopplegging ved Rivttoaivi over over myr langs faste kjørespor



Prosjekt samarbeid om allemannsretten med
UIT. Utstilling på Halti “Hvem er vi på tur?

Hvor er vi på vei?”



Toalett oved GulasjavriGapahuk ved Raisjavri



Fortsatt betydelig lavere ferdsel til Mollis enn
årene 2019 og 2020.
Årsaker usikker. Men trolig kombinasjon av:
Stengt for laksefiske
Lav vannstand juli-august
Giebbavzi - terskel for ferdsel
Annet?





Guolajávri
Sterk økning i antall passeringer på stien til Halti. Men
fortsatt moderat antall totalt. 
2021: ca 450 - 2023: ca 1100. 2024? 
Aktivitet 70 dager (1. juli - 15 sept).
Konsekvenser for tilbudet ved startstedet (toalett,
informasjon mv)
Årsaker til økning:
Bedre vei, mer oppmerksomhet om muligheten, flere
turister generelt fra Finland og andre land.



Besøk til Imofossen

Lavt besøkstall. Reduksjon siste 5 år.
Personer til fossen halvert (fra 300-
150).

Årsak
Generelt - veldig lite tilgjengelig
Redusert båttrafikk



Forslag til arbeid, tiltak og prosjekter Reisa nasjonalpark og 
Raisdouttarhaldi lanskapsvernområde 2025

Oppstart arbeid med utbedring av
elvestien som tilpasning til
klimaendrigner (CLAP)

Endringer, omlegging, mv
Skjøtselstiltak: Myr og skog
Oppgardere dasskapasitet ved Øvre
Kirkestilla
Fortsatt oppgradering infomateriell

Tiltak
Få ferdig diverse infrastruktur
Deltakelse videre i prosjektet CLAP og
klimatilpassning i verneområder
Diverse vedlikehold og skjøtsel
Fortsette samarbeid med Halti
nasjonalparksenter og Reisa
villakssenter

Pågående arbeid og planer



Årsrapport, tiltaksplan og vedtak som blir
gjort i styret finner du på våre nettsider


